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Protokół Nr XLVII/2018 

z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 marca 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XLVII sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XLVII sesji nieobecny radny Krzysztof Bandurowicz. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XLVII sesji: 

1. Otwarcie obrad XLVII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVI/2018  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 22 lutego 2018 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok,  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 

c) zmieniającej uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności, 
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d) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) w sprawie zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą 

Stryków, Gminą Łódź i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji 

międzygminnej komunikacji autobusowej, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków, 

h)  w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Stryków, 

i) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

j) w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu, 

k) w sprawie podziału Gminy Stryków na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

l) w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2017 rok samorządowego zakładu budżetowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, 

m) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

n) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wysokości wyższej niż 

określona w art. 26 ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o 

finansowaniu zadań oświatowych. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

   

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgody nie wyraził radny Bogdan Walczak. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Karol Lenart, 

2) Andrzej Janeczko, 

3) Dariusz Dziewulski.  

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie: 

 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   
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Ad. pkt. 5  Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVI/2018  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 22 lutego 2018 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono i zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XLVI sesji podczas obrad XLVII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLVI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący   

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przekazał informację , że zmarł Pan Henryk 

Kurczewski były Burmistrz Strykowa. 

Zebrani na XLVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 29 marca 2018 roku uczcili 

minutą ciszy pamięć zmarłego.  

Burmistrz Strykowa poinformował, że organizowany jest z Gminy wyjazd na pogrzeb i prosił 

o zgłoszenie osób chętnych do udziału w pogrzebie w sekretariacie Urzędu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając sprawozdanie mówił o 

następujących sprawach: 

 nie ma informacji w sprawie protestu dot. budowy domu kultury w Strykowie więc nie 

można się na dzień dzisiejszy odnieść do wcześniejszych doniesień medialnych w tej 

sprawie, 

 odbył się drugi przetarg na budowę hali przy SP nr 1 w Strykowie - nie zgłosił się 

żaden wykonawca, w związku z tym będą prowadzone rozmowy z firmami mające na 

celu wybór firmy i zrealizować to zadanie w określonym czasie, 

 trwają prace porządkujące na gminnych drogach gruntowych, po zakończeniu prac na 

drogach gruntowych przystąpimy do uzupełniania ubytków na drogach asfaltowych, 

 uzgodnieniach z firmą Pannatoni dot. wjazdu na wprost punktu obsługi autostrady 

oraz przy obwodnicy północnej , rozpoczynają się prace przy ul. Ozorkowskiej gdzie 

inwestor przystąpił do prac obok naszego terenu inwestycyjnego gdzie jesteśmy na 

etapie zmiany studium.    

 

Ad. pkt. 7 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że do biura rady wpłynęły 

sprawozdania Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Strykowie: 

 z ogólnej działalności M-G OPS za 2017 rok, 

 z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastępczej za 2017 r., 

 z realizacji Gminnego Programu Wspierania rodziny na lata 2015-2017 za rok 2017. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja zapoznała się z informacją o realizacji inwestycji 

przyjętych w budżecie na 2018 rok oraz opiniowała projekty uchwał. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna zapoznała się z informacją 

dot. realizacji zadania inwestycyjnego – budowa ul. Zlotowej i Żytniej w Strykowie wraz z 

odwodnieniem ( było to  posiedzenie wyjazdowe Komisji).  
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Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją Gminnej Spółki Wodnej 

dot. inwestycji planowanych w roku 2018 na terenie Gminy Stryków .  

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją Komendanta 

Komisariatu Policji w Strykowie dot. bezpieczeństwa na terenie Gminy Stryków w roku 2017 

oraz informacją Burmistrza Strykowa dot. działania monitoringu na terenie Strykowa po  

rozbudowie sieci. 

Ad. pkt. 8 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz prosił o wyjaśnienie: 

 do zapisu o planowanych wydatkach majątkowych na 2018 r.- wykonanie kanału 

deszczowego dla spływu wód z terenów południowo-zachodnich miasta Strykowa- 

czy to chodzi o teren kompleksu szkolno-sportowego? 

 do zapisu opracowanie dokumentacji zagospodarowania terenu na potrzeby 

motocrossu- chodzi o teren Wyskoków? 

Pani Kinga Miśkiewicz Zastępca Skarbnika Gminy Stryków odpowiedziała, że te zapisy 

dotyczą właśnie tych spraw , o które pyta Pan radny. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał dalej: 

 budowa terenu rekreacyjnego w Strykowie w postaci ścieżki spacerowej 

wraz z oświetleniem terenu – chodzi o planowany park. 

Radny odniósł się do tego zapisu i mówił, że jego zdaniem pewne decyzje  rady powodują 

określone skutki w tym przypadku finansowe. Wybór złej lokalizacji niesie za sobą 

dodatkowe  koszty. W tym przypadku nie byłoby ich gdyby był inny teren pod kompleks 

szkolno-sportowy- nie odwadniali byśmy tego terenu, gdyby był inny teren nie ponosili 

byśmy kosztów na opracowanie dokumentacji technicznej pod motocross. Jest to 950 tysięcy 

złotych , których nie byłoby przy innych lokalizacjach. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał według jakiego ,, klucza ʼʼ są dobierane inwestycje – np. 

oświetleniowa o dużym wymiarze finansowym , choć nie ma wątpliwości co do tego, że 

powinna być wykonane. Z jednych miejscowości są składane wnioski o inwestycje  i leżą a 

być może gdyby zostały dołączone do tych już proponowanych inwestycji koszty byłyby 

mniejsze? Czy jest nadwyżka budżetowa , która w najbliższym czasie pozwoliłaby 

zrealizować taką inwestycję? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie na wszystkie inwestycje mamy 

rozstrzygnięte przetargi. Poza tym  pojawiają się dodatkowe możliwości skorzystania z 

dofinansowania na budowę dróg, gdzie pytanie zadawane przez radnego Janeczko o drogę-  

zadanie wpisuje się w tę możliwość i do 15 kwietnia zamierzamy złożyć wniosek o 

dofinansowanie. 

Te większe zadania , które pojawiają się w propozycjach mają już  pozwolenia na budowę.   

Radny Grzegorz Kozłowski stwierdził, że radny Bandurowicz mówi po to żeby tylko 

mówić. Na terenie gdzie jest motocross obecnie , czy byłaby inna inwestycja czy nie , te teren 

od lat wymaga odwodnienia i nie tylko ten ale również w dół do rzeki Moszczenicy. Jeżeli 

Pan radny nie zna tego terenu to proszę się nie wypowiadać i bzdur nie mówić. 

Przewodniczący rady przypomniał radnym, że w każdej dyskusji dotyczącej danego tematu , 

każdy ma prawo wypowiedzi dwukrotnie po 2 minuty. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że należy do osób, które wiedzą co mówią a nie 

mówią co wiedzą. 
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Którego fragmentu dotyczy inwestycja wykonanie oświetlenia ulicznego w Zelgoszczy- 60 

tysięcy złoty? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że dotyczy to drogi powiatowej – od końca 

oświetlenia w Swędowie w kierunku wiaduktu. Jest tam niebezpieczny zakręt pod kątem 90 

stopni. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

4  głosy  wstrzymujące  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

4 głosy  wstrzymujące  

 
c) zmieniającej uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 
d) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 
e) w sprawie zmiany porozumienia międzygminnego między Gminą 

Stryków, Gminą Łódź i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji 

międzygminnej komunikacji autobusowej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Radny Sylwester Kacprzak pytał jakie to są wielkości kwotowe? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że zmiana dotyczy numeru linii autobusowej. 
Zarząd Dróg i Transportu przedłożył do zaakceptowania projekt Aneksu nr 4 do 

Porozumienia międzygminnego w sprawie międzygminnej komunikacji autobusowej z dnia 

17 czerwca 2010 dla linii 51B (dotychczasowej linii nr 67), w którym linia 51B będzie 

kursować w relacji Skotniki - Łódź-Fabryczna. Ilość kursów na przedmiotowym odcinku nie 

ulegnie zmianie w związku z tym koszt funkcjonowania linii na odcinku objętym 

porozumieniem nie zmieni się.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą lokalu stanowiącego własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 
g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 
h)  w sprawie ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

Ze względu na niezgodność powstałą w liczeniu oddanych głosów Przewodniczący Rady 

Miejskiej zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0 głosów  wstrzymujących  

Drugie głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

i) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Karol Lenart pytał jaki procent dzieci w przedszkolu korzysta z pobytu powyżej 

pięciu godzin? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że po sprawdzeniu zostanie 

radnemu udzielona informacja. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

j) w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

granic i numerów oraz ustalenia liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że zmianą ustawy kodeksu wyborczego i ustaw 

towarzyszących zostały nałożone na gminy nowe obowiązki m.in. są dziś procedowane 

uchwały w sprawie okręgów wyborczych i obwodów głosowania. 

Radny przypomniał jakie to było oburzenie części rady, kiedy mówiło się o zmianie 

przepisów , a Rada Miejska podjęła uchwałę wyrażającą swój sprzeciw co do proponowanych 

przez ustawodawcę zmian. Okazało się, że ograniczenia zostały wprowadzone, choć zdaniem 

niektórych może dwie kadencje to nie jest ograniczenie. Skutkiem jest to, że na radnych 

zostało nałożonych bardzo dużo obowiązków, a mamy niewiele czasu aby się do nich 

przygotować.  

Była propozycja powołania Komisji Statutowej i taka Komisja powinna powstać, ponieważ 

będzie z tym związanych wiele zadań. Ma powstać coś na kształt biura rady, będzie nowy 

sposób głosowania a co za tym idzie i koszty, które trzeba będzie ponieść. Do końca nie 

wiadomo czy to będą koszty finansowane z budżetu państwa, zwracane czy 

współfinansowane czy jeszcze inne. Radny mówił, że już teraz zwraca się z prośbą o chwilę 

refleksji i pomysł jak to będzie rozwiązane za pół roku , ponieważ rada będzie musiała 

funkcjonować po wyborach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwracając się do radnego Kacprzaka mówił, że pamiętać 

trzeba o tym , że radni są wybierani. Nikt nie jest pewny czy będzie zasiadał w nowej 

kadencji w radzie. To nowa rada będzie musiała zmierzyć się z nowymi zadaniami. 

Radny Sylwester Kacprzak ad vocem wypowiedzi Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie Pawła Kasicy mówił, że jego zdaniem już należy zastanowić się nad tym czy ta 

nowa rada będzie miała jak  zagłosować a w związku z tym nawet się ukonstytuować. 

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  



8 

 

0 głosów  wstrzymujących  

 

 

k) w sprawie podziału Gminy Stryków na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 
l) w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłat do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2017 rok samorządowego zakładu budżetowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał na co zostanie przeznaczona ta nadwyżka? 

Pani Kinga Miśkiewicz Zastępca Skarbnika Gminy Stryków odpowiedziała, że zgodnie z 

zapisem w  § 2 projektu uchwały nadwyżkę środków obrotowych Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie postanawia się przeznaczyć na dofinansowanie 

zakupu piaskarki i pługu do odśnieżania  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 
m) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał : 

 pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zn. IR-III.1411.3.2018 z dnia 14 

marca 2018 r.( data wpływu do Urzędu Miejskiego 19 marca 2018 r.) kwalifikujące 

wystąpienie mieszkańców ul. Piłsudskiego i ul. Rolniczej w Strykowie jako skargę, 

 pismo skarżącej z dnia 8 marca 2018 r. przekazane do Urzędu Miejskiego wraz z 

pismem Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zn. IR-III.1411.3.2018 z dnia 14 

marca 2018 r. 

Projekt uchwały w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza 

Strykowa powstał na skutek odczytanych pism. 

Radny Sylwester Kacprzak zgłosił wniosek formalny o ogłoszenie 10 –cio minutowej 

przerwy w obradach do zapoznania się przez radę z treścią pisma skarżącej, aby rada oceniła 

czy rozpatrywanie skargi należy do właściwości rady. 

 Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  

Podczas głosowania na sali obrad obecnych było 15 radnych. 

Ze względu na niezgodność powstałą w liczeniu oddanych głosów, Przewodniczący Rady 

Miejskiej zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 
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Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

Drugie głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

10 minutowa  przerwa w obradach. 

Po przerwie wznowienie obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł uchwały w sprawie terminu rozpatrzenia 

skargi na działanie Burmistrza Strykowa. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  

 

n) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wysokości wyższej niż 

określona w art. 26 ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o 

finansowaniu zadań oświatowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wyjaśniła wątpliwości merytorycznej komisji 

rady ( Komisji Budżetu), która opiniowała niniejszy projekt uchwały na swoim posiedzeniu a 

mianowicie sugestie Komisji, że powinna zostać dookreślona  placówka, której zostaje 

udzielona dotacja tj. Szkoła dla Dorosłych w Dobieszkowie. 

Projekt uchwały jest aktem prawa miejscowego i nie może określać konkretnej szkoły  i 

wskazywać jednego podmiotu, tylko dotyczy wszystkich palcówek na terenie Gminy. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał dla ilu szkół Gmina Stryków jest organem rejestrującym? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała , że tylko dla tej jednej szkoły, 

która jest wyszczególniona w uchwale. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosów  wstrzymujących  

Ad. pkt. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Bogdan Walczak w interpelacjach mówił, że artykuł , który ukazał się w lokalnej 

prasie zawiera wiele złych i nieprawdziwych informacji. Prosił aby wypowiedź Pani 

Skarżącej była weryfikowana. W artykule pojawiło się jego nazwisko, niektórych słów nie 

wypowiadał.  Plac przy ul. Piłsudskiego i ul. Rolniczej w Strykowie nie jest prywatnym 

placem  tylko terenem gminy .Istnieje potrzeba takich placów do parkowania, a ten akurat 

związany jest z cmentarzem i z rynkiem i z różnymi okazjami. Przepisy nie odnoszą się do 

tego , że jest to okazjonalny ( np.1 listopada) plac. Starałem się Pani wytłumaczyć jak 

odnoszą się do tego miejsca przepisy. Teraz patrząc na przykładzie ul. Brzezińskiej nie 

wiadomo czy coś robić czy nie robić bo ludzie i tak są niezadowoleni, jest wiele niedomówień 

i złych informacji. 

Przewodniczący rady poinformował radnego Bogdana Walczaka, że procedujemy aktualnie 

punkt Interpelacje i zapytania. 
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Radny Damian Drzewiecki mówił, że pojawiła się nowa strona internetowa Gminy niezbyt 

przyjazna użytkownikowi i powinna być modyfikowana. 

W związku z informacją Burmistrza o naprawie dróg gminnych , radny prosił o naprawę ulicy 

Zatorze w Bratoszewicach aby nie było problemu np. z dojazdem karetki pogotowia. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że ulica Zatorze jest już realizowana , naprawione 

zostały dwa odcinki drogi , do 15 kwietnia b.r. ma zostać naprawiona cała droga. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił aby nie sugerować się tym co jest tematem opinii 

publicznej bo są inne tematy priorytetowe dla rady. 

W odniesieniu do dzisiejszych zmian w budżecie i realizacji inwestycji, które są zawarte w 

budżecie i przedmiotowo powiązane z tymi wprowadzonymi w związku z dzisiejszą zmianą 

należało by powiedzieć mieszkańcom w czym  istotniejsze jest opracowanie projektu w 

Bratoszewicach niż w Dobrej Nowinach gdzie jest bardzo ciemno. 

Pani Grażyna Popczyńska odniosła się do zmian w projekcie nakładów majątkowych i 

mówiła, że zadania oświetleniowe są wprowadzone już na podstawie decyzji poszczególnych 

sołectw na realizację poszczególnych projektów oświetleniowych. Po rozpoznaniu cenowym 

wśród wykonawców  okazało się , że brakuje środków i dziś były one uzupełniane. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy jeżeli okaże się , że na zadania które są dokładane 

pojawi się deficyt to też będzie możliwość dołożenia środków? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że na każde zadanie po zebraniu ofert zastanawiamy się 

czy wystarczy środków czy trzeba będzie dołożyć. W zależności od tego ile brakuje jest 

podejmowana decyzja. 

Radny Andrzej Janeczko prosił aby przenieść przystanek z początku wsi Cesarka-Ługi  

bezpłatnej linii autobusowej w Ługach ( gdzie nikt nie wsiada) , w miejsce które zostanie 

wskazane ,ponieważ mieszkańcy muszą dojeżdżać do przystanku. Czy można zrobić też trzeci 

przystanek? 

Czy autobus mógłby zatrzymywać się na przystanku linii nr 60 lub w pobliżu ? 

Czy jest coś nowego w sprawie drogi Cesarka – Ługi? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że na posiedzeniu Komisji informowała radnego, 

że jest pozwolenie na budowę drogi Ługi-Cesarka. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał w sprawie ul. Szafera i nowej ulicy wzdłuż działek czy coś 

dzieje się w sprawie kanalizacji? Z osiedla był złożony wniosek aby doprojektować 

kanalizację aby nie było problemu kiedy rozpocznie się budowa. Podobno firma , która kupiła 

grunty za obwodnicą miała partycypować w kosztach budowy kanalizacji. Jeżeli nie,  to może 

byśmy przesunęli środki i zrobili ten projekt.  

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że jeśli chodzi o firmę mamy uzgodnioną sieć w 

ul. Polnej , firma nie uzgodniła z gminą przebiegu w drogach. Projekt drogowy realizowany 

jest w ramach zrid i nie można dołożyć kanalizacji w tym projekcie. 

Radny Bogdan Walczak pytał jakie są problemy ze zmianą planu rejonu  ul. Legionów, 

Targowej i Brzezińskiej? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że jest to bardzo duży 

plan całej wschodniej części Strykowa .W tej chwili trwają uzgodnienia z generalną dyrekcją, 

która nie wyraziła zgody na zaproponowane przez nas włączenia. Z ul. Legionów nie ma 

problemu nikt nie kwestionuje uzgodnień. 

Radny Karol Lenart pytał Burmistrza Strykowa czy rozpisany jest już przetarg na budowę 

pomnika z okazji odzyskania 100-lecia niepodległości? 

Pani Grażyna Popczyńska  w imieniu Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jest już 

uzgodniona koncepcja budowy pomnika i zebrana oferta na wykonanie projektu zamiennego 

placu zagospodarowania, jest przygotowywana umowa na opracowanie projektu oraz wstępna 

oferta na wykonanie prac rzeźbiarskich elementów pomnika ale nie zostało to jeszcze zlecone. 

Radny Karol Lenart pytał czy to znaczy, że nie będzie konkursu na projekt tego obiektu? 
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Pani Grażyna Popczyńska  mówiła, ze koncepcja została uzgodniona , projekt pomnika był 

przedstawiony przez pomysłodawców , został zaakceptowany. Wartość zadania nie 

przekracza 30 tys. euro więc nie jesteśmy zobowiązani do ogłaszania konkursu. 

Radny Karol Lenart mówił, że nie widział żadnego projektu pomnika i oczekiwał, że będzie 

ogłoszony konkurs aby artyści mogli przedstawić swoje propozycje a rada miała prawo 

wyboru. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że była akceptacja komisji, odbyło się 

spotkanie z mieszkańcami, którzy złożyli obawy – zostało to wyjaśnione. 

Przewodniczący rady mówił, że według jego obliczeń 30 tysięcy euro pomnożone przez 4,30 

zł daje 129 tysięcy. 

Pani Grażyna Popczyńska  mówiła, że prawo zamówień publicznych mówi o kwotach netto. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że różne konkursy się tu nie udają. Projekt 40-sto 

milionowy też się nie udał a nie tylko zapytanie ofertowe przy 150 tysiącach. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał czy już odbyła się komisja w terenie w sprawie 

ustawienia wiat przystankowych w miejscowości Kalinów? 

Pani Grażyna Popczyńska  mówiła, że odbyła się , na chwilę obecną wyczerpały się wiaty. 

Nie ma zadania zakupu wiat w budżecie, może w ciągu roku pojawią się możliwości 

finansowe.  

Ad. pkt. 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Mieszkaniec pierwszy mówił o tym, że jest zauważalny  duży postęp w usługach 

komunikacyjnych w gminie. W jego miejscowości  jest nawet  komunikacja zdublowana tzn. 

gminna – darmowa  i autobus, który kursuje z Aleksandrowa Łódzkiego do Strykowa. 

Mieszkaniec poddał pod rozwagę rozważenie możliwości współpracy z Łodzią , z miastem 

Zgierz w realizacji pomysłu, który bardzo dobrze służyłby mieszkańcom gminy ale również 

mieszkańcom Łodzi i Zgierz a mianowicie uruchomienie linii do Okólnej, która zaczynałaby 

się w Łodzi i kończyła w Łodzi, a autobusy na tej linii  kursowały by w obu kierunkach. W 

związku z tym mieszkańcy mogliby wybierać kierunek, w którym podążają – albo krótszą 

trasą z Klęku poprzez Łagiewniki do Łodzi albo do Strykowa  z Klęku, Kiełminy. W 

Imielniku mamy tą samą sytuację- albo jedziemy do Łodzi albo do Strykowa. I o to zwracam 

się do Państwa radnych i do Pana Burmistrza. 

Mieszkaniec drugi mówił o tym, że odbyło się głosowanie w sprawie okręgów wyborczych. 

Czy w stosunku do roku 2014 uległy zmianie granice okręgów? 

Poruszany był temat pomnika z okazji odzyskania niepodległości. Czy znana jest lokalizacja 

gdzie ma ostatecznie stanąć? W nawiązaniu do tego tematu Mieszkaniec mówił, że na terenie 

Gminy Stryków mamy miejsca bezpośrednio związane z pierwszą wojną światową chociażby 

była bitwa w Ługach od strony Cesarki. 

Czy w tej kadencji samorządu rozpocznie się budowa domu kultury w Strykowie? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że podjętymi na dzisiejszej 

sesji uchwałami  utrzymane są granice okręgów wyborczych  jak również granice obwodów 

głosowania. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że wybrana została lokalizacja posadowienia 

pomnika z okazji 100-lecia odzyskania niepodległości , jest to przy zbiegu ul. Cichej i 

Rolniczej w Strykowie, przylegające do cmentarza. 

Burmistrz Strykowa w uzupełnieniu wypowiedzi Pani Popczyńskiej mówił, że cała bitwa 

łódzka  na terenie Gminy Stryków i nie tylko będzie opisana w broszurze, która jest obecnie 

w opracowaniu, podobnie jak przy pomniku z wiązanego z bitwą w 1939 roku w Koźlu. 

Co zaś tyczy dzisiejszego artykułu w prasie ,,czy burmistrz nerwowo wytrzyma ʼʼ Burmistrz 

mówił, że jest spokojny w tym temacie. W związku z tym czeka na informacje tych, którzy 
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mają wątpliwości, widzą zagrożenie aby znaleźć rozwiązanie. Czy to będzie za miesiąc czy za 

kilka miesięcy to już nie będzie miało znaczenia. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zgłosił wniosek aby zmienić nazwę ulicy Rolniczej, która 

jest przedłużeniem ulicy Piłsudskiego na ulicę o nazwie Piłsudskiego i prosił  o 

przygotowanie projektu uchwały. Mówił o tym wcześniej radny Walczak ale nie postawił 

wniosku. 

Radny Andrzej Janeczko złożył wszystkim obecnym na sali życzenia świąteczne. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że pamiętał o zmianie nazwy ulicy ale zobowiązał się do 

przeprowadzenia rozmowy w tej sprawie z mieszkańcami , których będzie to dotyczyło, a że 

nie rozmawiał ze wszystkimi, to nie stawiał wniosku. Prosił o potraktowanie tego wniosku 

radnego Bandurowicza  z szacunkiem, a wniosek dotyczy czterech posesji. 

Przewodniczący rady mówił, że nie odnosi się do potrzeby zmiany nazwy ulicy i pytał co na 

to mieszkańcy? Jeżeli będą informacje od wszystkich mieszkańców tej ulicy to wtedy 

możemy się zastanowić. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił w kwestii zmian nazewnictwa ulic, że należy zastanowić 

się  ponieważ nie tylko marszałek Piłsudski był główną postacią ale również Roman 

Dmowski. Na którejś  z komisji można podjąć temat rozważenia zmiany nazwy ulic w 

Strykowie, nadania nazwy dla skweru czy ronda.   

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że jest jak najbardziej za propozycja radnego 

Kacprzaka , ale wydaje się mu, że skoro dalsza część ulicy Rolniczej przechodzi w ul. 

Piłsudskiego trafnym będzie zaproponowanie takiego wniosku. Nic nie stoi na przeszkodzie – 

Stryków rozwija się i będzie rozwijał- aby nowym ulicom nadawać nazwy i skorzystać z 

pomysłu radnego Kacprzaka. 

Ad. pkt. 11 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Karol Lenart   odczytał protokół 

Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 29 marca 2018 r.  roku Komisja 

przyjęła następujący wniosek: 

Dokonać zmiany nazewnictwa ulicy Rolniczej na ulicę im. Józefa Piłsudskiego w 

Strykowie. 

Przewodniczący rady zaproponował, aby wstrzymać się ze zmianą nazwy ulicy do czasu 

otrzymania informacji od mieszkańców ul. Rolniczej w Strykowie i zaapelował do 

wnioskodawcy o wycofanie wniosku.  

Radny Krzysztof Bandurowicz wycofał wniosek. 

Innych wniosków Komisja U. i W. nie przyjęła  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Ad. pkt. 12 Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący rady złożył życzenia świąteczne obecnym na XLVII sesji. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.55 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą siódmą sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Z. Kubiak       

 Przewodniczący  

Rady Miejskiej w 

Strykowie    

Paweł Kasica 


